
 1 

Zápisnica zo zasadnutia Mediálnej komisie pri Mestskom zastupiteľstve  

v Spišskej Novej Vsi konané 14. 12. 2022 

 
 

Trvanie:    14.30 – 16.00 hod. 

Miesto zasadnutia:   zasadačka Radnice 

Prítomní:  Marek Baláž, Mgr. Peter Bednár, Oliver Búza, Adnan Akram, Mgr. 

Monika Tkáčová, Ing. Pavol Bečarik, PaedDr. Dávid Demečko, PhD., 

Ing. Jozef Gonda, Marcel Blahut, Mgr. Zuzana Kleinová, Ing. Marcela 

Baluchová, Tomáš Repčiak, Edita Gondová 

 

 

Program zasadnutia: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Stanovisko k rozpočtu TV Reduta a Informátora 

3. Návrh na vytvorenie Rady TV Reduta a Rady Informátora 

4. Vytvorenie alebo návrh členov dozornej rady BIC, s. r. o. 

5. Informácie o udeľovaní a prenose licencie, ktorú dostalo BIC, s. r. o. 

6. Krátka analýza vysielania TV Reduta 

7. Iniciovať prispievanie na webovú stránku mesta 

8. Predstavenie najúspešnejších mestských novín slovenských samospráv 

9. Návrat pravidelných okrúhlych stolov vo vysielaní TV Reduta a návrh na priame prenosy zo 

zasadnutí MsZ v SNV 

10. Návrh na on-line zverejňovanie otvárania obálok verejných súťaží 

11. Rôzne 

12. Záver 

 

Prerokované:  
 

Mgr. Baláž 

- otvoril zasadnutie, privítal členov komisie a hostí, 

- informoval o dôvodoch, pre ktoré vznikla Mediálna komisia – pocit, že poskytované 

informácie v posledných rokoch nie sú mediálne vyvážené a zároveň snaha, aby mohli 

novinári robiť svoju prácu nezávisle a profesionálne,  

- poukázal na noviny vydávané v iných mestách, 

- oboznámil prítomných s výsledkom hodnotenia neziskovej mimovládnej organizácie 

Transparency International Slovensko, 

- opýtal sa na názor prítomných ohľadom obsahovej stránky Informátora. 

 

T. Repčiak 

- vysvetlil, že Informátor nemôže byť považovaný za komerčné médium, je to médium 

mestského úradu, preto ho vedenie mesta využíva na informovanie občanov o aktuálne 

rozbehnutých akciách, 

- zdôraznil, že je v ňom poskytovaný priestor všetkým poslancom, najnovšie v rámci rubriky 

Poslanecké okienko. 

 

Mgr. Baláž 

- vyzval členov komisie, aby sa vyjadrili, či chcú, aby Informátor slúžil ako info kanál mesta 

alebo mestského úradu. 

 

Mgr. Bednár, O. Búza 

- zhodli sa na tom, že by mal slúžiť ako informačný kanál mesta s obsahom spravodajstva 

širšieho charakteru. 

 

T. Repčiak 

- v tejto súvislosti upozornil na problém, čo sa týka rozsahu, 
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- zároveň doplnil, že vidí priestor na oživenie jeho obsahu prinášaním viacerých názorov 

a oživovanie stereotypu. 

  

Mgr. Baláž 

- navrhol vybrať si každý mesiac jednu nosnú a aktuálnu tému, ku ktorej by sa vyjadrilo 

vedenie mesta i zástupca MsZ, 

- zároveň navrhol vytvorenie Rady TV Reduta a Rady Informátora, ktorá by zabezpečovala 

nezávislosť novinárov, vyváženosť a atraktívnosť spravodajstva. 

 

Ing. Bečarik 

- oponoval, že jeden poradný orgán už bol založený, a tým je táto Mediálna komisia, bolo by 

preto podľa neho zbytočné vytvárať ďalší, 

- zdôraznil, že Informátor za posledné 4 roky pokročil v hodnotení a zo 100 miest je 

momentálne na približne 27. mieste. 

 

Mgr. Baláž 

- poukázal na výsledok hodnotenia organizácie Transparency International Slovensko, podľa 

ktorého nie je v periodiku žiadny priestor na diskusiu a je prezentovaný iba názor vedenia 

mesta. 

 

Ing. Bečarik 

- reagoval, že ide o informačný mesačník, nie plátok určený na politickú prestrelku, 

- zároveň informoval, že poslanci dostali priestor na FB stránke mesta, za 2 roky to využil len 

jeden z nich, taktiež v Ičku každý mesiac vychádzala rubrika Na slovíčko s poslancom, 

v ktorej sa každý z nich mohol prezentovať.  

 

T. Repčiak  

- ako krok vpred navrhol, aby do najbližšieho stretnutia členovia redakčnej rady Ička pripravili 

a následne potom predložili návrhy na inovácie jeho obsahu, 

- taktiež na najbližšom zasadnutí Mediálnej komisie jej členovia predložia svoje pripomienky 

a návrhy na zlepšenie obsahu Ička. 

 

Mgr. Tkáčová 

- pripomienkovala rozsah a obsah zverejňovaných príspevkov v oblasti školstva.  

 

Ing. Gonda 

- odporúčal, aby boli návrhy na zmenu obsahu zostavované v rámci finančných možností mesta, 

- obsahovú náplň bude potrebné premietnuť aj do verejného obstarávania. 

 

Mgr. Baláž 

- vzhľadom na to, že v januári končí zmluva na výrobu Ička a vypíše sa nové verejné 

obstarávanie, zaujímal sa, kto vyberá zloženie komisie ku otváraniu obálok. 

 

Ing. Gonda 

- zdôraznil, že dôležitejšie je pripraviť dôkladne súťažné podklady pre verejné obstarávanie, jej 

následné vyhodnotenie je potom merateľné. 

 

Ing. Bečarik 

- doplnil, že parametre verejnej obchodnej súťaže budú nastavené podľa toho, ako dopadne 

hlasovanie na zajtrajšom zasadnutí MsZ, rozhodovať bude cena. 

 

- následne v rámci diskusie prebehla výmena názorov medzi členmi komisie a prítomnými hosťami 

ohľadom celkovej ceny Ička a jej prípadného zníženia na úkor rozsahu strán a nižšej gramáže papiera 

použitého pri výrobe. 

 

Mgr. Baláž 
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- poukázal na noviny vydávané v iných mestách na Slovensku, napr. Košice dnes či mestské 

noviny v Martine.  

 

Ing. Baluchová 

- informovala, že náklady na výrobu jedného Ička sú vo výške 0,48 € (po odpočítaní príjmov 

0,29 €/1 ks). 

 

Mgr. Baláž 

- ďalej informoval, že vypracoval analýzu príspevkov vysielaných v TV Reduta, v ktorej 

napísal svoj pohľad a konkrétne hodnotenie jednotlivých reportáží, 

- na základe tejto analýzy je podľa neho jednoznačne potrebné pracovať s redaktormi, 

- zaujímal sa, či majú šéfredaktora. 

 

M. Blahut 

- informoval o racionalizačných opatreniach s cieľom zníženia nákladov, funkciu šéfredaktora 

teda zastáva on, 

- ďalej doplnil, že redaktor je slobodný človek, ktorý danú tému prezentuje v médiu, 

- vysvetlil tiež, že sú to skúsení ľudia, ktorí sú neustále monitorovaní, dohliada na nich Rada pre 

mediálne služby, 

- zdôraznil, že sa vždy snažia, aby výstup v televízii bol maximálne korektný a objektívny, 

programová štruktúra je našitá na požiadavky občanov, 

- informoval tiež, že redaktori chodia pravidelne na rôzne školenia, 

- ďalej zdôraznil, že sa pravidelne udržiavajú v hodnotení nezávislého Slovenského syndikátu 

novinárov na popredných miestach, 

- v ťažkých covidových časoch ich monitorovala spoločnosť Google a finančne ich podporila. 

 

Mgr. Baláž 

- opýtal sa, či boli nejaké požiadavky na okrúhle stoly. 

 

M. Blahut 

- reagoval, že voči všetkým takýmto požiadavkám sú kedykoľvek otvorení, upozornil však na 

prebiehajúcu rekonštrukciu štúdia. 

 

Mgr. Baláž 

- vyjadril presvedčenie, že redaktori nie sú svojprávni, nie sú vedení správne a chýba im 

hľadanie vlastných tém, 

- okrúhle stoly má organizovať TV Reduta a oni majú aj pozývať do nich politikov, 

- témy navrhol vyberať po mestských zastupiteľstvách, ale aj na základe ankety od ľudí. 

 

- následne sa členovia komisie v rámci diskusie zhodli na tom, že chcú zlepšiť obsah vysielania 

aktualít TV Reduta, 

- dohodli sa preto na zaradení ďalšej úlohy, a to predložiť návrhy na skvalitnenie obsahu vysielania 

aktualít TV Reduta. 

 

Ing. Gonda 

- upozornil, že všetko sa bude odvíjať od schváleného rozpočtu, podľa tejto čiastky je potom 

možné vypracovať návrh na programovú štruktúru, 

- zároveň zdôraznil, že témou dňa sú úsporné opatrenia. 

 

M. Blahut 

- informoval o fungovaní TV Reduta v rámci rozpočtu, 

- upozornil, že ak má zachovať nejakú udržateľnosť a aspoň na štandardnej úrovni udržať 

pracovníkov, musia mať vytvorené základné podmienky, momentálne fungujú na hrane 

technologicko-pracovnej, vysielajú v SD kvalite, mali by prejsť na HD. 
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Mgr. Tkáčová 

- v súvislosti s organizovaním pravidelných okrúhlych stolov navrhla, aby boli aj z oblasti 

kultúry. 

 

Mgr. Baláž 

- v závere zhrnul úlohy, ktoré vyplynuli z tohto zasadnutia komisie, poďakoval prítomným za 

účasť a ukončil zasadnutie. 

 

 

Úlohy: 

1. Predložiť návrh na zmenu obsahovej štruktúry Ička. 

 

Termín: 15. 1. 2023 

Zodpovední: T. Repčiak 

 

2. Predložiť návrhy na skvalitnenie obsahu vysielania Aktualít TV Reduta. 

 

Termín: 15. 1. 2023 

Zodpovední: M. Blahut 

 

3. Pravidelne aspoň raz do mesiaca organizovať okrúhle stoly v TV Reduta. 

 

Termín: trvá 

Zodpovední: M. Blahut 

         

    

 

                                                                   

                  Mgr. Marek Baláž 

                                                                                               predseda komisie  

 

 

 

Zapísala: Edita Gondová 


